
Zápis 
z rokovania Komisie mládeže a športu Mestského zastupiteľstva v Trnave  

Mestský úrad v Trnave, 16. 12. 2020 

 
Prítomní: Fuzák, Ďurková, Ekhardt, Sládek, Šarmír, Gubrický, Holekši, Hýbela, Pikna, Hosťovecká, Bučka  

Ospravedlnení: Neštický, Krajčo, Farkaš,  Štefunko, Plesnivá  

Ďalší prítomní: Miksádová, Haršányiová 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Prehodnotenie predložených žiadostí o dotácie na rok 2021 

3. Rôzne  

4. Záver  

 

K bodu č. 1 

Rokovanie komisie mládeže a športu otvoril predseda komisie Juraj Fuzák, ktorý prítomným členom komisie 

predložil návrh vyššie uvedeného programu rokovania. 

 

Uznesenie č. 1: Program rokovania komisie  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Prehodnotenie predložených žiadostí o dotácie na rok 2021 

3. Rôzne  

4. Záver  
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Mgr. Marek Neštický  Ospravedlnený  

PhDr. Katarína Ďurková, PhD.  /    

Bc. Marcel Krajčo Ospravedlnený  

Ing. Andrej Farkaš Ospravedlnený  

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Ing. Richard Sládek /    

PhDr. Šimon Štefunko Ospravedlnený 

Juraj Šarmír /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Roman Holekši /    

Marián Hýbela  /    

Mgr. Jozef Pikna /    

Ing. Miloš Bučka /    

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Denisa Plesnivá Ospravedlnená  

 

Uznesenie č. 1 bolo schválené. 

 

K bodu č. 2 

Komisia posúdila žiadosti o dotácie v programe č. 18 – Mestský grantový program na rok 2021 pre oblasť 

Športové aktivity a Aktivity mládeže. Po posúdení a preverení žiadostí Komisia navrhla: 

 

1. Podporiť, resp. nepodporiť žiadosti pre oblasť Aktivity mládeže uvedené v prílohe č. 1  



Uznesenie č. 2 – podporiť, resp. nepodporiť žiadosti uvedené v prílohe č. 1. Komisia zároveň navrhla, aby podujatie 

Festival hier bol realizovaný v spolupráci s mestom formou zabezpečenia výpožičky Mestskej športovej haly 

a mobiliáru (stoly, stoličky, pódium) tak, ako v predchádzajúcich rokoch.  
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Mgr. Marek Neštický  Ospravedlnený  

PhDr. Katarína Ďurková, PhD.  /    

Bc. Marcel Krajčo Ospravedlnený  

Ing. Andrej Farkaš Ospravedlnený  

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Ing. Richard Sládek /    

PhDr. Šimon Štefunko Ospravedlnený 

Juraj Šarmír /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Roman Holekši /    

Marián Hýbela  /    

Mgr. Jozef Pikna /    

Ing. Miloš Bučka /    

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Denisa Plesnivá Ospravedlnená 

      

      2. Podporiť, resp. nepodporiť žiadosti pre oblasť Športové aktivity uvedené v prílohe č. 2. Komisia zároveň 

navrhla, aby na podujatie Memoriál Mariána Hirnera bol poskytnutý aj bezplatný prenájom Mestskej športovej haly. 

K. Ďurková informovala, že CK Olympik Trnava boli pridelené preteky Majstrovská SR v cyklokrose, preto budú 

žiadať o zmenu účelu predloženého projektu Slovenský pohár v cyklokrose na organizáciu týchto majstrovstiev, 

pričom žiadosť o zmenu doložia dodatočne. Komisia uvedené zobrala na vedomie a s návrhom súhlasila. 
 

Uznesenie č. 3 – podporiť, resp. nepodporiť žiadosti uvedené v prílohe č. 2 
 

 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 
sa 

Juraj Fuzák /    

Mgr. Marek Neštický  Ospravedlnený  

PhDr. Katarína Ďurková, PhD.  /    

Bc. Marcel Krajčo Ospravedlnený  

Ing. Andrej Farkaš Ospravedlnený  

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Ing. Richard Sládek /    

PhDr. Šimon Štefunko Ospravedlnený 

Juraj Šarmír /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Roman Holekši /    

Marián Hýbela  /    

Mgr. Jozef Pikna /    



Ing. Miloš Bučka /    

Mgr. Adriana Hosťovecká /    

Denisa Plesnivá Ospravedlnená  

 

 Uznesenie č. 3 bolo prijaté. 

 

K bodu č. 3 

Prítomní členovia komisie sa vyjadrili k novému systému elektronického podávania žiadostí o dotáciu. Žiadajú, aby 

sa v elektronickej schránke správne zobrazovala odoslaná žiadosť vo formáte pdf, ktorá sa v súčasnej dobe 

nezobrazuje správne – načítava sa iba polovica žiadosti (nie je možné skontrolovať obsah odoslanej žiadosti). 

Zároveň žiadajú o úpravu žiadosti tak, aby sa rozpočet neprikladal ako samostatná príloha, ale mohol sa priamo 

vpisovať (vypĺňať jednotlivé kolonky) do elektronického formulára. 

 

 

K bodu č. 4 

V závere rokovania sa predseda komisie poďakoval všetkým členom za účasť a rokovanie ukončil. Ďalšie rokovanie 

komisie sa uskutoční podľa potrieb Komisie.    

 

Zapísal:  

Ing. Ľubica Miksádová – v.r. 

 

 

Za správnosť: 

Juraj Fuzák – v.r. 

predseda komisie  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


